
HDZ i HSLS nastavljaju zajedno u Varaždinskim Toplicama – 

Ratković: U ovom mandatu 366 milijuna kuna, nikad toliko u novijoj 

povijesti 

18.4.2021. 

 

Gradske organizacije HDZ-a i HSLS-a Varaždinskih Toplicama nastavljaju suradnju 

iz aktualnog mandata. Sporazum o suradnji potpisali su Dragica Ratković (HSLS) i 

predsjednik topličkog HDZ-a Josip Hajduk. 

 

Aktualna gradonačelnica, koja je kandidatkinja ovih stranaka za novi mandat, 

naglasila je da se radi o pobjedničkoj koaliciji. 

 

– Četiri godine smo dobro radili. Za našeg mandata u grad Varaždinske Toplice slilo 

se 366 milijuna kuna investicija ili 250.000 kuna dnevno, nikad toliko u novijoj 

povijesti. Zahvaljujem Vladi RH i svim našim zastupnicama, ali i svojim suradnicima,  

predsjednicima udruga, građanima odnosno svima s kojima smo odradili taj veliki 

posao. Imamo program za nastavak s ovim dobrim trendom te s nestrpljenjem 

čekamo 16. svibnja i pobjedu – izjavila je Ratković nakon potpisivanja sporazuma o 

suradnji. 



 

– Kako je kroz ovaj mandat suradnja bila odlična, odlučili smo potpisati koalicijski 

sporazum i nastaviti daljnju suradnju za dobrobit građana i razvoj Varaždinskih 

Toplica. Kao što vam je poznato upravo je HDZ osigurao vertikalu od lokalnih 

sredina, preko županijske do državne koja sada daje te sjajne rezultate. Predsjednik 

Županijske skupštine g. Alen Runac, naši saborski zastupnici Anđelko Stričak i Josip 

Križanić zdušno su se zalagali za investicije u našoj topničkoj bolnici – rekao je 

Hajduk. 

 

Na potpisivanju je bio i Željko Dvekar, dopredsjednik ŽO HDZ-a Varaždinske 

županije. 

 

– U proteklom mandatu, ova koalicija, na području Varaždinskih Toplica napravila je 

izuzetno puno. Vidljivo je to na ulicama, na brojnim gradilištima. I građani su to 

primijetili. Naša snaga je ta koja može osigurati daljnji napredak Varaždinskih 

Toplica, bolju kvalitetu života građana. U idućem mandatu nastavljamo kako smo 

zacrtali – Varaždinske Toplice kao prepoznatljiva sredina i za život i za turistički 

boravak – kazao je Dvekar. 

 



 

 



 


